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ERSÄTTARYTTRANDE 
Barn- och utbildningsnämndens sammanträde 2007-11-27 
 
Beträffande omorganisation av Barn- och Utbildningsnämnden – Information av 
förvaltningschef Birgitta Wigren. 
 
Den nya organisationen håller nu på att genomföras. Vänsterpartiet är precis som 
socialdemokraterna och miljöpartiet kritiska till hur informationen om omorganisationen 
genomförts. Den borde ha varit en informationspunkt på nämndens dagordning i ett mycket 
tidigare skede. 
 
Genom att organisationsförändringen inte varit ett ärende i nämnden så har vi inte kunnat 
diskutera frågan tillsammans.  Förutom att förfarandet är demokratiskt tveksamt, förväntas vi 
politiker, oavsett majoritet eller opposition vara informerade och ha synpunkter när 
kommuninvånarna kontaktar oss i ärenden som dessa.  
 
Vänsterpartiet anser också att informationen om motiven till omorganisationen inte riktigt 
framgått till nämndens ledamöter och ersättare. Vi efterlyste på nämnden den 27 november 
ett svar på följande frågor: 

• Vilka var bristerna i den gamla organisationen 
• Vilka mål för nämnden kunde inte uppnås i den gamla organisationen 
• Vad är motivet till den nya organisationen 
• Vad förväntar sig förvaltningen uppnå med den nya organisationen 
• På vilket sätt kan den nya organisationen bidra till att resultatenheterna inte går med 

ständiga underskott 
• På vilket sätt kan våra barn och unga få en bättre förskola/fritids eller skola med den 

nya organisationen. 
 
Vänsterpartiet anser att det är bra att ett forskarteam kommer att följa utvecklingen i den nya 
organisationen, men det hade självklart varit bättre om den gamla organisationen också 
utvärderats av forskarteamet. Även om en förvaltningschef har rätt att besluta om 
omorganisationen inom sitt område, så hade vi , som ansvariga politiker, förväntat oss att få 
information och svar på ovanstående frågor i ett tidigt skede. 
 
För Vänsterpartiet 
Inger Gemicioglu/Ersättare i Barn- och Utbildningsnämnden 
 
 



 
 
 
 
 


